

## J

Jiries Majrouh born on the 16<sup>th</sup> of August 1981, he is a partner and the CEO of Hadayana Clothing Manufacturing and Trading Company. He is also a board member in three different organizations.

With over 150 employees Jiries understands the importance of having a comity that represents a larger group to voice out their needs and wants to an organization.

Jiries holds a degree in finance and marketing.

He loves spending his free time with his wife and three daughters who are currently in grades 1 and 5 at the Ahliyyah and Mutran school.

Jiries is the proud parent of twin daughters aged 10 named Natalia and Selena Majrouh and a daughter aged 6 named Katia Majrouh.

...

جريس المجروح من مواليد 16 آب 1981 , وهو احد شركاء شركة هدايانا لصناعة وتجارة الالبسة ويشغل منصب المدير التنفيذي للشركة.

وهو أيضاً عضو مجلس إدارة في ثلاث منظمات مختلفة.

مع أكثر من 150 موظفًا، يدرك جريس أهمية وجود لجنة تمثل مجموعة أكبر للتعبير عن احتياجاتهم ورغباتهم للمؤسسة.

يحمل جريس شهادة جامعية في الادارة المالية والتسويق.

يحب قضاء وقت فراغه مع زوجته وبناته الثلاثة اللاتي يدرسن حاليًا في الصفين الأول والخامس في مدرسة الأهلية والمطران.

جريس هو والد فخور لابنتين توأم تبلغان من العمر 10 سنوات تدعيان نتاليا وسيلينا المجروح وابنة تبلغ من العمر 6 سنوات تدعى كاتيا المجروح.